

تأسست شركة «مزاج» في العام ٢٠٢٢، وهي متخصصة في صناعة الشموع الطبيعية الصديقة للبيئة. تصنع الشركة شموعها باستخدام أجود أنواع الزيوت العطرية الطبيعية المنعشة والتي ستساعدك على الاسترخاء والتخلص من التوتر.

رسالتنا: نحن في مزاج نسعى لصنع أجواء جميلة للحظات لا تنسى.

رؤيتنا: المساهمة في صنع أجواء من الفخامة والجمال لكل مناسبة.

سياستنا: تقديم منتجات ذات جودة عالية تجمع بين الطبيعة والجمال بطريقة فنية، وتحافظ على البيئة وتلهم الناس على الاستمتاع بالإضاءة

والاسترخاء، وتصنع يدويا وفق أعلى معايير الجودة من مواد أولية طبيعية صديقة للبيئة وبجهود فريق عمل فني عالي التدريب.

شركة مزاج للهدايا والكماليات



Mazaj Company was established in 2022. We specialize in manufacturing environmentally friendly natural candles. We use the finest refreshing natural essential oils that will help you relax and relieve stress.

Our message: We aim to create a beautiful atmosphere for unforgettable moments.

Our vision: To help create an atmosphere of luxury and beauty for every occasion.

Our policy: We provide high-quality products that combine art, respect for the environment and inspire people to enjoy lighting and relaxation. Our products are handcrafted according to the highest quality standards from environmentally friendly natural raw materials by a highly trained technical team.

Pink Japanese Candle

Natural soy wax made in the Japanese way mixed with carefully dried natural roses and scented with a distinctive rose sent

شمعة يابانية

شمع الصويا الطبيعي مصنع على الطريقة اليابانية ممزوج بالورد الطبيعي المجفف بعناية ومعطر بعطر الورود الميز



CITRUS

Luxury handmade candle from natural Soya wax, secented with special citrus essential oil, and decorated with natural orange ,rosemary and star anise

الحمضيات

صناعة يدوية فاخرة مصنوعة بعناية من شمع الصويا الطبيعي ومعر بمزيج خاص من زيت الحمضيات العطري ومزين بالبرتقال الطبيعي والروز ماري ونجمة اليانسون



Seashells collection

Luxury hand made from Soya wax withe sea breeze fragrance decorated with seashells

مجموعة صدف البحر

صناعة يدوية فاخرة مصنوعةبعناية من شمع الصويا الطبيعي ومعطر بنسيم البحر المنعش والمميز وميزين بصدف البحر.



Lavender group

Luxuriously handmade from natural Soya wax, scented with spicaial lavender essential oil, and decorated with natural lavender flowers.

مجموعة اللافندر

صناعة يدوية فاخرة مصنوعة بعناية من شمع الصويا الطبيعي ومعطر بزيت اللافندر العطري المميز وبنسب مدروسة بعناية وميزين بزهور اللافندر الطبيعية.



Royal Oud collection

Luxury hand made from Soya wax withe Royal Oud fragrance decorated aromatic plants

مجموعة العود الملكي

صناعة يدوية فاخرة مصنوعة بعناية من شمع الصويا الطبيعي ومعطرة بعطر العود الملكي المميز وميزينة بالنباتات العطرية



Candle accessories set

-candle wick trimmer - candle dipper- candle snuffer - Tray

مجموعة إكسسوارات الشموع

- أداة قص فتيل الشمعة - اداة لتعديل فتيل الشمعة - مطفأة الشموع - صينية











